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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1519 Byggstart för fyrspår mellan Uppsala och Stockholm

Ungefär 20 000 människor pendlar dagligen mellan Uppsala och Stockholm. 
Uppsala län och Stockholms län är hemvist för en fjärdedel av Sveriges 
befolkning och här skapas en stor del av Sveriges BNP. 

Behovet av ökad kapacitet på järnvägen mellan Uppsala och Stockholm är 
stort. Det är en av landets mest belastade järnvägar och därför behövs fyra spår 
– dagens två räcker inte. Med den befolkningsökning som väntas behövs 
utbyggnaden än mer.  

Inför valet 2014 gick Stefan Löfven ut med mycket bestämda löften. Fyrspår 
skulle börja byggas före 2025. Detsamma lovade nuvarande statsrådet 
Shekarabi. Enligt aktuell information kommer det med nuvarande ramar inte att 
kunna bli några nya spår förrän efter 2029.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

Kommer statsrådet och regeringen att leva upp till det löfte som bland annat 
Stefan Löfven gav om att en utbyggnad av spåren skulle påbörjas före 2025?

………………………………………

Gunnar Hedberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-05
Besvaras senast
2017-06-14 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


